



MAP 1713A
SHEET 1 OF 2
**TERRANE MAP
OF THE CANADIAN CORDILLERA**
CARTE 1713A
FEUILLE 1 DE 2
**CARTE DES TERRANES
DE LA CORDILLÈRE CANADIENNE**

Scale 1:2 000 000 - Échelle 1:2 000 000

0 100 200 Kilometers / 0 100 200 Kilomètres

Geological Survey of Canada / Commission géologique du Canada

London: Central Civic Building / Ottawa: 1100 Somerset Street West

Published on the same scale as the Survey of Canada Topographic Series / Publié à la même échelle que la Série topographique du Canada

DESCRIPTIVE NOTES

Terranes of the Canadian Cordillera, including the North American continent, are regions characterized by an assemblage of assemblages of rocks whose paleogeographic relationships with their surrounding terranes are diverse. Paleogeographic and paleogeological relationships between terranes are indicated by their original position relative to the North American continent and by their original position relative to the North American continent and by their original position relative to the North American continent.

NOTES DESCRIPTIVES

Les terranes de la Cordillère canadienne, y compris le continent nord-américain, sont des régions caractérisées par un assemblage d'assemblages de roches dont les relations paléogéographiques avec les terranes environnantes sont diverses. Les relations paléogéographiques et paléogéologiques entre les terranes sont indiquées par leur position originale par rapport au continent nord-américain et par leur position originale par rapport au continent nord-américain.

1713A